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Z á p i s 

 
26. jednání Výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

konaného dne 15. 3. 2012 od 9 hod. v zasedací místnosti č. N2.903  

(zasedací místnost Karla Čapka) 

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 
Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Omluveni: Mgr. Zdeněk Jonáš 
 
Neomluveni: Rudolf Fiala, Ing. Jan Janoušek 
  
 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Volba ověřovatele zápisu 
3. Kontrola úkolů      p.Dlab 
4. Transevropské železniční spojení východ-západ  Ing.Šlegr CEDOP 
5. Návrh dopravního řešení města Třebechovic p/O. Ing.Štěpán,Ing.Brandejs,p.Kočí-SÚS 

Ing.Němec – starosta Třebechovic 
6. Vodovody a kanalizace Náchod – sazebník poplatků Ing.Štěpán,Ing.Brandejs,p.Kočí-SÚS 
7. Zařazení silničních staveb z FRR KHK v r.2012  Ing.Štěpán,Ing.Brandejs 
8. Dopis Ing.Hlavatého ,gen.řed.– JUTA Dvůr Králové n/L 

stav komunikací ve městě Dvůr Králové n/L.  Ing.Štěpán,Ing.Brandejs,Ing.Zima  
9.  Průběh zimní údržby komunikací v KHK  Ing.Štěpán, Ing.Zima – SÚS  
10. Různé 

 
Jednání v 9 hodin zahájil a řídil předseda výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého 
kraje Vlastimil Dlab. Uvítal přítomné a předal členům výboru materiály. 
 
 
 
K bodu l 
Zahájení  
 
Přítomno bylo 8 členů výboru pro dopravu. Předseda výboru konstatoval, že výbor je usnášení 
schopný.  
 
Návrh -  schválení programu 26. výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
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Návrh -  schválení přizvaných hostů na 26. zasedání výboru pro dopravu (Vlastimil Dlab, 
předseda výboru) 
 
 
 
Přizvaní hosté: 
Pan Ing. Miloš Štěpán – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Jiří Brandejs – SÚS Královéhradeckého kraje a.s.  
Pan Ing. Petr Zima – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Pavel Kočí – SÚS Královéhradeckého kraje a.s. 
Pan Ing. Šlegr – CEDOP o.s. 
Pan Ing. Jiří Kalčík – CEDOP o.s. 
Pan Ing. Jiří Němec – starosta Třebechovice pod Orebem 
Pan Mgr. Roman Drašnar – místostarosta Třebechovice pod Orebem 
 
Hlasování: 
         Pro  -    8 
         Proti  -    0 
         Zdržel se -    0 
 
 
K bodu 2 
Volba ověřovatele zápisu  
 
 
Návrh – za ověřovatele zápisu předseda výboru navrhl pana Ing. Vladimíra Záleského 
               (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
 
 
 Hlasování: 
         Pro  -      8 
         Proti  -      0 
         Zdržel se -      0 
 
 
 
 
 
K bodu 3 
Kontrola úkol ů (Vlastimil Dlab, předseda výboru) 
 
Body z předchozího výboru dopravy byly splněny. 
 
     
Hlasování: 
   Pro  -  8 
   Proti  -  0 
   Zdržel se -  0 
 
 
 



 3 

K bodu 4 
Transevropské železniční spojení východ-západ  
 
Návrh – Transevropské železniční spojení východ-západ  
 
Prezentace přílohou zápisu. 
 
Prezentaci přednesl pan Ing. Šlegr s panem Ing. Kalčíkem ze společnosti CEDOP o.s. (centrum 
pro efektivní dopravu).  
Přednesli návrh základní síťě rychlostních železničních spojení ve střední Evropě po roce 2015.  
 
K 26. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal Doc. RNDr. 
CSc. Marian Slodičák. 
 
Hlasování: 
 Pro  -  9 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 26/5/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Prezentaci Ing. Šlegra a Ing. Kalčíka k vysokorychlostním železnicím, transevropské 

železniční spojení východ-západ. 
II.  d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje a Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje se dále 

zabývat vysokorychlostní železnicí trasa Praha-Hradec Králové-Wroclaw.  
 
 
K bodu 5 
Návrh dopravního řešení města Třebechovice pod Orebem  
 
Návrh – Návrh dopravního řešení města Třebechovice pod Orebem  
 
Přítomným členům výboru byl předložen návrh na směnu komunikací mezi Královéhradeckým 
krajem a městem Třebechovice pod Orebem. Přítomen k tomuto bodu byl pan starosta Ing. Jiří 
Němec a pan místostarosta Ing. Roman Drašnar. Nejprve byli členové seznámeni se stávajícím 
stavem komunikací. Z důvodu zklidnění provozu v centru města, byla navržena varianta, kdy 
město daruje kraji část obecní komunikace spojující silnici I/11 a II/298. Kraj daruje obci část 
komunikace II/298 a část komunikace II/299, které vedou centrem města.  
 
Přílohou plánky stávající situace a situace po změně. 
 
K 26. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se přidal Ing. 
Miroslav Uchytil. 
 
Hlasování: 
 Pro  -  10 
 Proti  -    0 
 Zdržel se -    0 
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USNESENÍ 26/6/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  d o p o r u č u j e  
  Radě Královéhradeckého kraje a Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje směnu 

komunikací Královéhradeckého kraje s komunikací města Třebechovice pod Orebem
ve variantě předložené změny. Tato varianta nebrání dalšímu jednání ohledně 
výstavby kruhové křižovatky.  

 
 
K bodu 6 
Vodovody a kanalizace Náchod – sazebník poplatků  
 
Návrh – Vodovody a kanalizace Náchod – sazebník poplatků  
 
Předseda výboru seznámil přítomné s dopisem, který jsme obdrželi od VAK Náchod.  K tomuto 
bodu byli přizváni Ing. Štěpán, Ing. Brandejs a pan Kočí.  
Dopis se týká poplatků za zvláštní užívání komunikací, kde společnost uvádí, že poplatky jsou 
příliš vysoké vzhledem k tomu, že se jedná o veřejný zájem obcí.  
Po diskuzi byl tento bod pro dnešní jednání přerušen, s tím, že se k němu vrátíme po vyjádření 
komise, která bude ustanovena při majetkovém oddělení, odboru vnitra krajského úřadu.  
 
 
Hlasování: 
 Pro  -  10 
 Proti  -    0 
 Zdržel se -    0 
 
  
USNESENÍ 26/7/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Dopis od Vodovody a kanalizace Náchod ze dne 19.1.2012. 
II.  u k l á d á  
  Panu Vlastimilu Dlabovi, předsedovi Výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje, vypracovat odpověď na dopis od Vodovody a kanalizace 
Náchod, s tím, že na variantách řešení se pracuje a konečné rozhodnutí vysloví 
Zastupitelstvo Královéhradeckého kraje.  

 
 
K bodu 7 
Zařazení silničních staveb z FRR KHK v rok 2012  
 
Návrh – Zařazení silničních staveb z FRR KHK v rok 2012  
 
Tabulka přílohou zápisu. 
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Z 26. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se omluvil Jan 
Regner. 
 
Hlasování: 
 Pro  -  9 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 26/8/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  d o p o r u č u j e  
  Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje navržené zařazení silničních staveb z FRR 

Královéhradeckého kraje na rok 2012 schválit. 
 
 
K bodu 8 
Dopis Ing. Hlavatého, generálního ředitele – JUTA,a.s. Dvůr Králové nad Labem, stav 
komunikací ve městě Dvůr Králové nad Labem  
 
Návrh – Dopis Ing. Hlavatého, generálního ředitele – JUTA,a.s. Dvůr Králové nad Labem, stav 
komunikací ve městě Dvůr Králové nad Labem  
 
Předseda výboru pan Vlastimil Dlab přečetl dopis adresován na dopravní výbor od pana Ing. 
Hlavatého ze dne 1. 3. 2012, ke špatnému stavu komunikací ve městě Dvůr Králové nad Labem. 
Pan Ing. Štěpán předložil návrh odpovědi, která vysvětluje následující postupy, plánované 
opravy, výspravy a čerpání peněz týkající se Dvora Králové nad Labem. Součást odpovědi je 
opětovné upozornění na nedostatek finančních prostředků v krajském rozpočtu.  
  
Hlasování: 
 Pro  -  9 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 26/9/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Dopis Ing. Hlavatého, generálního ředitele JUTA, a.s. Dvůr Králové nad Labem, ke 

stavu komunikací ve městě Dvůr Králové nad Labem.  
II.  u k l á d á 
  Panu Vlastimilu Dlabovi předsedovi výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje, odeslat odpověď na doručený dopis. 
 
 
K bodu 9 
Průběh zimní údržby komunikací v Královéhradeckém kraji  
 
Návrh – Průběh zimní údržby komunikací v Královéhradeckém kraji  
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Pan Ing. Petr Zima, seznámil přítomné o průběhu zimní údržby a předložil přehled vybraných 
ukazatelů zimní údržby. 
Upozornil na velkou finanční nákladnost za měsíc únor 2012, 25 dní zásahových.  
 
Pan Vlastimil Dlab vyslovil poděkování všem pracovníkům SÚS Královéhradeckého kraje.  
 
Z 26. jednání výboru pro dopravu Zastupitelstva Královéhradeckého kraje se omluvil Ing. 
Miroslav Uchytil.  
 
 
 
Hlasování: 
 Pro  -  8 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
  
USNESENÍ 26/10/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  b e r e   n a   v ě d o m í  
  Informace o průběhu zimní údržby na komunikacích v Královéhradeckém kraji. 
 
 
K bodu 9 
Příprava dokumentace k přeložce ul. Kladská  
 
Návrh – Příprava dokumentace k přeložce ul. Kladská  
 
Pan Ing. Alois Havrda upozornil na další kroky u přeložky ul. Kladská v Hradci Králové. 
 
  
 
Hlasování: 
 Pro  -  8 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
 
 
  
USNESENÍ 26/11/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  u k l á d á  
  Panu Vlastimilu Dlabovi, předsedovi Výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje projednat s ředitelem Ing. Milošem Štěpánem SÚS KHK, 
aby ve věci ul. nové Kladské v Hradci Králové postupovat v případě dokumentace pro 
územní řízení v koordinaci s vedením města Hradec Králové, které zajišťuje příslib o 
nakládání s pozemky. 
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Revokace USNESENÍ  č. 23/30/2011 
Návrh – Revokace USNESENÍ  č.  23/30/2011 
 
 
Pan Dlab, předseda Výboru navrhnul revokaci usnesení č. 23/30/2011, kdy výbor uložil členu 
Rady Královéhradeckého kraje panu Josefu Ješinovi projednat žádost pana starosty Vladislava 
Frimla, obce Velké Petrovice, ohledně instalace a zajištění bezpečnostního ostrůvku v obci. 
 
Pan radní předal tuto žádost na pana Vlastimila Dlaba, který bude panu Frimlovi odesílat 
vypracovanou odpověď s informacemi o dalších možnostech financování bezpečnostního 
ostrůvku. 
  
 
Hlasování: 
 Pro  -  8 
 Proti  -  0 
 Zdržel se -  0 
 
 
 
USNESENÍ 26/12/2012/VD 
Výbory Královéhradeckého kraje 
 
I.  r e v o k u j e  
  Usnesení č. 23/30/2011/VD 
II.  u k l á d á  
  Panu Vlastimilu Dlabovi, předsedovi Výboru pro dopravu Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje odeslat odpověď panu Frimlovi, starosta Velkých Petrovic.  
 
 
 
 
Závěr  
 

Předseda poděkoval členům výboru pro dopravu za účast na jednání výboru a vzhledem 
k tomu, že byly vyčerpány všechny body programu, v 12:00 hodin jednání ukončil.  

 
 

 
 
 
 

 
 
 
Zapsala:  

……………………………………….. 
předseda výboru  

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu 


